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PROTOKÓŁ NR 19/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.15.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  19/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 30 kwietnia 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wsparcia wydarzeń związanych z 15 rocznicą działalności Warsztatu – zajęcie stanowiska. 

5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania 

pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego nauczycielowi zatrudnionemu w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie posiedzenia 

Rady Przedsiębiorczości Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.4. Aneks do umowy zawartej z firmą „Magdalena Fris-Brodzik Getgraf” z siedzibą w Garlicy 

Murowanej dnia 26 lutego 2015r. dot. wykonania mapy Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.5.  Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie realizacji 

„Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011 – 2015” – zajęcie 

stanowiska. 

5.6. Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych w sprawie 

udzielenia wsparcia na organizację obchodów Święta Terenowych Organów Administracji 

Wojskowej – zajęcie stanowiska. 

5.7. Pisma Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie zawarcia 

przez Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym 

im. Stanisława Staszica w Ciechocinku umowy na użyczenie pomieszczeń na prowadzenie 

działalności Niepublicznego Gimnazjum im. St. Staszica w Ciechocinku. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i podania do publicznej wiadomości 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajmu. 

5.9. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski działającej za pośrednictwem pełnomocnika 

reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek o wydanie opinii na 

realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej nr 160245C ul. Fiołkowej  

w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów Kujawski”. 

5.10. Projekt umowy z Gminą Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Utwardzenie ciągu pieszego 

w pasie drogi powiatowej Nr 2608C Konradowo – Siniarzewo w miejscowości Koneck na 

długości 190 mb (285 m
2
)”. 

5.11. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 0+150 do 0+750”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, członka Zarządu pana Lotfi Mansoura, panią Skarbnik.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 18/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 23 kwietnia 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 18/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 23 kwietnia 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 18/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 23 kwietnia 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.9. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski działającej za pośrednictwem pełnomocnika 

reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek o wydanie opinii na 

realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej nr 160245C ul. Fiołkowej  

w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów Kujawski”. 

5.10. Projekt umowy z Gminą Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Utwardzenie ciągu pieszego 

w pasie drogi powiatowej Nr 2608C Konradowo – Siniarzewo w miejscowości Koneck na 

długości 190 mb (285 m
2
)”. 

5.11. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 0+150 do 0+750”. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia z rozszerzeniem o pkt 5.9., 5.10., 5.11.? 

Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia.  
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Wyszedł pan Lotfi Mansour. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wsparcia wydarzeń związanych z 15 rocznicą działalności Warsztatu – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia wydarzeń związanych z 15 rocznicą 

działalności Warsztatu. 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się o wsparcie 

obchodów 15-lecia działalności Warsztatu. Obchody trwać będą od 17 maja, a ich finał nastąpi  

w dniach 24 – 25 czerwca 2015r. Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 

opiniuje ten wniosek pozytywnie. Jest propozycja upominku w postaci cyfrowego aparatu 

fotograficznego, perkusji elektrycznej lub wielofunkcyjnego urządzenia do ćwiczeń. Z Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim korzystają mieszkańcy powiatu.  

Środki powiatu są ograniczone, a tych wniosków o wsparcie finansowe wpływa coraz więcej.  Jest 

to jednak 15 rocznica działalności Warsztatu i uważam, że należy wesprzeć to przedsięwzięcie. 

Proponuję ufundować upominek dla Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim  

w związku z obchodami 15 rocznicy działalności Warsztatu za kwotę do 800zł ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego. Decyzję  

w sprawie wyboru upominku proponuję pozostawić Kierownikowi Warsztatu. Czy są inne 

propozycje? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił ufundować upominek dla Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Aleksandrowie Kujawskim w związku z obchodami 15 rocznicy działalności Warsztatu  

za kwotę do 800zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na kulturę i ochronę dziedzictwa 

narodowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 24 kwietnia 2015r. 

znak: PS.4223.14.2015 wraz z pismem Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 15 kwietnia 2015r. znak: WTZ-8151-/13/15 w sprawie wsparcia wydarzeń 

związanych z 15 rocznicą działalności Warsztatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego nauczycielowi zatrudnionemu  

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego 

nauczycielowi zatrudnionemu w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. 

Wpłynął wniosek nauczyciela zatrudnionego w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku  

o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego. Wniosek spełnia wymagania formalne. 

Proponuję przyznać pomoc finansową z funduszu zdrowotnego nauczycielowi zatrudnionemu  

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku w wysokości 200zł. 

 

Pani Dorota Sobierajska – po dokonaniu zmian w budżecie powiatu, ponieważ w tej chwili 

pieniądze na ten cel są w rezerwie. 

 

Pan Dariusz Wochna – w związku z tym co powiedziała pani Skarbnik, proponuję zwiększyć o tę 

kwotę plan finansowy szkoły po dokonaniu przez Radę Powiatu zmian w budżecie powiatu, co 

umożliwi wypłatę świadczenia zdrowotnego. Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał pomoc finansową z funduszu zdrowotnego nauczycielowi zatrudnionemu 

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku w wysokości 200zł oraz postanowił zwiększyć o tę 

kwotę plan finansowy szkoły po dokonaniu przez Radę Powiatu zmian w budżecie powiatu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 27 kwietnia 2015r. 

znak: PS.3032.12.2015 w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego 

nauczycielowi zatrudnionemu w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Wrócił na posiedzenie pan Lotfi Mansour. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

posiedzenia Rady Przedsiębiorczości Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie posiedzenia Rady Przedsiębiorczości Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu informuje, że najbliższe posiedzenie 

Rady Przedsiębiorczości Powiatu Aleksandrowskiego można będzie zorganizować nie wcześniej 

niż w drugiej połowie maja br. w związku z tym, że Przewodniczący Rady Przedsiębiorczości 

przebywa poza granicami kraju. 
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Przypominam, że na wniosek Komisji Rewizyjnej o intensyfikację działań Rady Przedsiębiorczości 

w zakresie zacieśnienia współpracy ze szkołami średnimi powiatu, Zarząd Powiatu postanowił 

zainicjować posiedzenie Powiatowej Rady Przedsiębiorczości, na którym poruszone byłyby te 

kwestie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie posiedzenia 

Rady Przedsiębiorczości Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu w sprawie posiedzenia Rady Przedsiębiorczości Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 24 kwietnia 2015r. znak: 

PS.0533.7.2015 w sprawie posiedzenia Rady Przedsiębiorczości Powiatu Aleksandrowskiego, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Aneks do umowy zawartej z firmą „Magdalena Fris-Brodzik Getgraf” z siedzibą  

w Garlicy Murowanej dnia 26 lutego 2015r. dot. wykonania mapy Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Aneks do umowy zawartej z firmą 

„Magdalena Fris-Brodzik Getgraf” z siedzibą w Garlicy Murowanej dnia 26 lutego 2015r. dot. 

wykonania mapy Powiatu Aleksandrowskiego. 

W związku z koniecznością naniesienia wielu poprawek przez pracownika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu do pierwotnego zaproponowanego przez wykonawcę projektu 

mapy, Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu zwraca się o zgodę na 

przedłużenie terminu realizacji zadania z 30 kwietnia na 22 maja 2015r. i przedkłada stosowny 

projekt aneksu do umowy zawartej z wykonawcą mapy.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej z firmą 

„Magdalena Fris-Brodzik Getgraf” z siedzibą w Garlicy Murowanej dnia 26 lutego 2015r.  

w sprawie wykonania mapy Powiatu Aleksandrowskiego, dot. zmiany terminu wykonania usługi  

z 30 kwietnia na 22 maja 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z firmą „Magdalena Fris-Brodzik 

Getgraf” z siedzibą w Garlicy Murowanej dnia 26 lutego 2015r. w sprawie wykonania mapy 

Powiatu Aleksandrowskiego, dot. zmiany terminu wykonania usługi z 30 kwietnia na 22 maja 

2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 26 kwietnia 2015r. 

znak: PS.0533.3.2015 wraz z aneksem do umowy zawartej z firmą „Magdalena Fris-Brodzik 

Getgraf” z siedzibą w Garlicy Murowanej dnia 26 lutego 2015r. dot. wykonania mapy Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

realizacji „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011 – 2015”  

– zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie realizacji „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2011 – 2015”. 

Proszę pana Wicestarostę o omówienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański – 21 kwietnia 2015r. odbyło się posiedzenie zespołu ds. opracowania 

 i koordynowania realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011 – 

2015. Przewodniczę temu zespołowi. Omówiono na nim stopień realizacji programu oraz 

zaopiniowano sprawozdanie z jego realizacji za 2014r. Sprawozdanie to wskazuje na wielość zadań 

realizowanych w ramach tego programu. Założenia tego programu są szczytne, ale obarczone są 

dość dużym ryzykiem finansowym i niektóre nie zostały zrealizowane bo powiatu nie było na to 

stać. W informacji przedłożonej Zarządowi Powiatu przedstawione zostały zadania, które nie 

zostały podjęte z uwagi na  ograniczone środki finansowe.  

Program przewiduje utworzenie ośrodka pomocy kryzysowej oferującego poradnictwo i pomoc  

w stanach kryzysu zagrażającego zdrowiu psychicznemu. Na terenie Polski tworzone są takie 

punkty, ale te punkty też nie są całodobowe, a takie było założenie członków zespołu, żeby ośrodek 

taki był całodobowy. Wydaje mi się, że nikt nie kalkulował kosztów funkcjonowania takiego 

ośrodka, utrzymania stanowiska psychologa, czy psychiatry. Taki ośrodek wskazane było utworzyć 

w siedzibie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. 

Nie ma takiej potrzeby i nie ma takich możliwości finansowych. Gdyby pojawiła się sytuacja 

kryzysowa jest możliwość korzystania z psychologów policyjnych, czy pomocy na oddziale 

psychiatrycznym w szpitalu, który jest całodobowy.  

Ponadto, program przewiduje utworzenie lokalnego centrum zdrowia psychicznego mającego na 

celu integrowanie działalności placówek psychiatrycznej opieki zdrowotnej poprzez tworzenie 

lokalnego centrum zdrowia psychicznego, zapewniającego mieszkańcom powiatu kompleksową, 

środowiskową opiekę w zakresie zdrowia psychicznego. Jest to założenie również trudne do 

zrealizowania.  

Program przewiduje zwiększenie udziału zagadnień pomocy osobom z zaburzeniami psychicznymi 

w działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie poprzez zwiększenie procentowe udziału 

wydatków na pomoc osobom z zaburzeniami psychicznymi w ogólnych wydatkach PCPR. Środki 

przekazywane przez PFRON są niewystarczające. Postaramy się oczywiście realizować to 

założenie. Skromność tych środków powoduje, że założenie to realizowane jest w takiej formie 

jakie są możliwości.  

Program zwiększenia dostępności i zmniejszenia nierówności w dostępie do różnych form 

środowiskowej psychiatrycznej opieki zdrowotnej, w tym zwłaszcza form niezbędnych do 

tworzenia centrum zdrowia psychicznego przewiduje konsultacje specjalistyczne lekarza psychiatry 
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dla dzieci i młodzieży dwa razy w miesiącu do 2015r. oraz powołanie zespołu środowiskowego 

opieki zdrowia psychicznego  do 2015r. w zależności od kontraktu z NFZ. 

Program poszerzania, zróżnicowania i unowocześniania pomocy i oparcia społecznego dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, w zakresie pomocy bytowej, mieszkaniowej, stacjonarnej, 

samopomocy środowiskowej zakłada utworzenie mieszkania chronionego. Założenie z góry bardzo 

szczytne ale trudne w samej realizacji. To nie samo utworzenie ale również utrzymanie mieszkania 

generuje koszty, które nie zostały zaplanowane w budżecie powiatu. Założenie to nie zostało 

zrealizowane. 

Program rozwoju zróżnicowanych form wspierania zatrudnienia osób z zaburzeniami psychicznymi 

przewiduje utworzenie zakładu aktywności zawodowej. 

Zadania nałożone na jednostki, spotkania, poradnictwo, rozmowy w szkołach, w Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej, w SP ZL-O, w DPS, w szpitalu, były realizowane.  

Program opracowany został na lata 2011 – 2015, zatem jest to ostatni rok jego funkcjonowania. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, przyjął do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu o niezrealizowanych zadaniach określonych w „Powiatowym Programie 

Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011 – 2015”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu o niezrealizowanych zadaniach określonych w „Powiatowym Programie 

Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011 – 2015”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 27 kwietnia 2015r. 

znak: PS.8010.3.2015 w sprawie realizacji „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2011 – 2015”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych  

w sprawie udzielenia wsparcia na organizację obchodów Święta Terenowych Organów 

Administracji Wojskowej – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania 

Kryzysowego i Spraw Obronnych w sprawie udzielenia wsparcia na organizację obchodów Święta 

Terenowych Organów Administracji Wojskowej. 

Wojskowy Komendant Uzupełnień w Toruniu podjął przygotowania związane z organizacją 

obchodów Święta Terenowych Organów Administracji Wojskowej. Kierownik Biura ds. 

Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych wnioskuje o udzielenie wsparcia na organizację tych 

obchodów. 

Proponuję udzielić wsparcia na organizację obchodów Święta Terenowych Organów Administracji 

Wojskowej w wysokości 600zł ze środków Starostwa Powiatowego. Czy są inne propozycje? Nie 

widzę. Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił udzielić wsparcia na organizację obchodów Święta Terenowych 

Organów Administracji Wojskowej w wysokości 600zł ze środków Starostwa Powiatowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 22 kwietnia 

2015r. znak: BZ.0025.6.2015 w sprawie udzielenia wsparcia na organizację obchodów Święta 

Terenowych Organów Administracji Wojskowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pisma Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

zawarcia przez Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem 

Edukacyjnym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku umowy na użyczenie pomieszczeń na 

prowadzenie działalności Niepublicznego Gimnazjum im. St. Staszica w Ciechocinku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Pisma Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie zawarcia przez Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 

w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku umowy 

na użyczenie pomieszczeń na prowadzenie działalności Niepublicznego Gimnazjum im. St. Staszica 

w Ciechocinku. 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku zawarł ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym 

im. Stanisława Staszica w Ciechocinku umowę na użyczenie pomieszczeń na prowadzenie 

działalności Niepublicznego Gimnazjum im. St. Staszica w Ciechocinku. 

Proszę pana Wicestarostę o  przedstawienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański – pan Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku przedłożył 

umowę zawartą 5 lutego 2015r. ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym im. Stanisława Staszica  

w Ciechocinku na użyczenie pomieszczeń na prowadzenie działalności Niepublicznego Gimnazjum 

im. St. Staszica w Ciechocinku. Umowa ta zawierała błędy, przede wszystkim brak było 

dookreślenia zasad finansowania bytności uczniów gimnazjum na terenie liceum. Po rozmowie  

z panem Dyrektorem doprecyzowano stawkę na ucznia. Z racji tego, że do tej umowy było dużo 

zmian, Dyrektor nie wprowadził ich aneksem tylko rozwiązał umowę z dniem 20 kwietnia 2015r.  

i z tym samym dniem zawarł nową umowę użyczenia pomieszczeń, uwzględniając uwagi, które 

wnieśliśmy.   

 

Pan Dariusz Wochna – w umowie nie ma podanej kwoty. W §5 ust. 1 i 2 jest zapisane, że Biorący 

do używania ponosi opłaty za energię elektryczną, gaz, opłaty komunalne, środki czystości oraz 

sprzątanie. Opłaty, o których mowa ponoszone są po przeliczeniu kosztów użytkowania na jednego 

ucznia w miesiącu, w którym prowadzone są zajęcia edukacyjne.  

 

Pani Dorota Sobierajska – koszty podzielone zostaną na wszystkich uczniów i obciąży nimi 

Stowarzyszenie proporcjonalnie do ilości uczniów uczących się w gimnazjum. 
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Pan Dariusz Wochna – oczywiście przy założeniu, że będzie nabór od września. Żeby można było 

utworzyć gimnazjum, żeby to się kalkulowało musi być nabór minimum 16 uczniów. Subwencja  

na to gimnazjum byłaby dopiero o stycznia 2016r. Dlatego w §5 ust. 4 zapisane jest, że opłaty  

za miesiące od września do grudnia 2015 roku zostaną uiszczone w terminie do dnia 15 lutego 2016 

roku. 

Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami, w związku z tym, że pan Dyrektor ma 

przekazaną nieruchomość w trwały zarząd, ma prawo zawrzeć umowę na najem, dzierżawę albo 

użyczenie na czas do 3 lat z równoczesnym zawiadomieniem właściwego organu czyli Zarządu 

Powiatu i taką informację pan Dyrektor przedłożył. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z umową zawartą przez Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem 

Edukacyjnym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w sprawie użyczenia pomieszczeń Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku na prowadzenie działalności Niepublicznego Gimnazjum  

im. St. Staszica w Ciechocinku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z umową zawartą przez Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku  

w sprawie użyczenia pomieszczeń Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku na prowadzenie 

działalności Niepublicznego Gimnazjum im. St. Staszica w Ciechocinku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pisma Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 30 marca 2015r.  

i 27 kwietnia 2015r. znak: GN.Gg.6850.1.2015 w sprawie zawarcia przez Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym im. Stanisława Staszica  

w Ciechocinku umowy na użyczenie pomieszczeń na prowadzenie działalności Niepublicznego 

Gimnazjum im. St. Staszica w Ciechocinku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Dorota Sobierajska – panie Starosto, dobrze by było gdyby kierownicy powiatowych 

jednostek organizacyjnych, którzy nie mają zatrudnionego na etacie radcy prawnego, w przypadku 

zawierania umów konsultowali je z radcą prawnym Starostwa Powiatowego. 

 

Pan Dariusz Wochna – dobrze. 

 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i podania do publicznej 

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajmu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

sporządzenia i podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do 

wynajmu. 
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Budynek przeznaczony do wynajmu położony jest na nieruchomości zabudowanej oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o pow. 1,3069 ha w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Słowackiego i stanowi współwłasność Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 udziału 

własności i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 udziału własności. Przedmiotowym budynkiem 

zarządza Powiat Aleksandrowski. Dotychczas w budynku tym swoją siedzibę miało Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie, a obecnie budynek ten jest niezagospodarowany. Proponuję go 

wynająć. Biorąc pod uwagę możliwości jego podziału, budynek ten może stanowić dwa lokale do 

wynajęcia.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie sporządzenia i podania do 

publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajmu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie sporządzenia i podania do publicznej wiadomości 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajmu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pisma Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 kwietnia 2015r. 

znak: GN.Gg.6845.1.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia  

i podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajmu, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski działającej za pośrednictwem pełnomocnika 

reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek o wydanie opinii 

na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej nr 160245C ul. Fiołkowej  

w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów Kujawski”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski 

działającej za pośrednictwem pełnomocnika reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz 

Makowski Włocławek o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi 

gminnej nr 160245C ul. Fiołkowej w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów 

Kujawski”. 

Zgodnie z ustawą o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych organami opiniującymi wniosek są właściwy miejscowo zarząd województwa, zarząd 

powiatu oraz wójt (burmistrz, prezydent). 

Przedmiotowa inwestycja nie koliduje z zadaniami samorządowymi Powiatu Aleksandrowskiego. 

Wystąpienie Gminy Aleksandrów Kujawski jako zarządcy drogi gminnej jest uzasadnione. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować wniosek Gminy 

Aleksandrów Kujawski działającej za pośrednictwem pełnomocnika reprezentującego firmę Usługi 

Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek w sprawie realizacji inwestycji drogowej pn. „Budowa 

drogi gminnej nr 160245C ul. Fiołkowej w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów 

Kujawski” i nie wnosić uwag. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował wniosek Gminy Aleksandrów Kujawski działającej  

za pośrednictwem pełnomocnika reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski 

Włocławek w sprawie realizacji inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej nr 160245C  

ul. Fiołkowej w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów Kujawski” i nie wniósł uwag. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 29 kwietnia 2015r. znak: 

AB.6749.2.2015 wraz z pismem Gminy Aleksandrów Kujawski działającej za pośrednictwem 

pełnomocnika reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek z dnia  

20 kwietnia 2015r. o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej 

nr 160245C ul. Fiołkowej w miejscowości Rożno – Parcele gmina Aleksandrów Kujawski”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt umowy z Gminą Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Utwardzenie 

ciągu pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 2608C Konradowo – Siniarzewo  

w miejscowości Koneck na długości 190 mb (285 m
2
)”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt umowy z Gminą Koneck w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na 

realizację zadania pn. „Utwardzenie ciągu pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 2608C 

Konradowo – Siniarzewo w miejscowości Koneck na długości 190 mb (285 m
2
)”. 

Środki na to wspólne przedsięwzięcie z Gminą Koneck zabezpieczone zostały w budżecie powiatu. 

Gmina Koneck deklaruje partycypację w kosztach realizacji przedmiotowego zadania w wysokości 

30.000zł. Gmina Koneck zaproponowała zmianę zapisu §2 pkt 2 w stosunku do projektu 

przedłożonego przez nas. Nasza propozycja brzmiała: „2. środki finansowe, o których mowa w ust. 

1 zostaną przekazane na rachunek bankowy powiatu w KBS w Aleksandrowie Kujawskim Nr .....  

w terminie 14 dni od dnia otrzymania kserokopii protokołu odbioru końcowego robót.”. Propozycja 

Gminy Koneck brzmi: „2) środki finansowe, o których mowa w ust. 1 zostaną przekazane na 

rachunek bankowy powiatu w KBS w Aleksandrowie Kujawskim Nr ..... w terminie 14 dni od dnia 

otrzymania kserokopii protokołu odbioru końcowego robót, po wykonaniu  

i rozliczeniu inwestycji.”.  Z tego wynika, że my będziemy musieli te pieniądze zapłacić 

wykonawcy i dopiero później Gmina Koneck przekaże środki. Ja bym ten zapis zaproponowany 

przez Gminę Koneck zaakceptował i zawarł umowę w wersji przedłożonej.  

 

Pani Dorota Sobierajska – dopisana została również powierzchnia drogi w metrach 

kwadratowych. W budżecie podana jest długość odcinka 190mb. 

 

Pan Dariusz Wochna – proszę pana Wicestarostę, żeby skonsultował to z Dyrektorem Zarządu 

Dróg Powiatowych czy podana powierzchnia jest prawidłowa. 
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Proponuję zawrzeć umowę z Gminą Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Utwardzenie ciągu 

pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 2608C Konradowo – Siniarzewo w miejscowości Koneck na 

długości 190 mb (285 m
2
)”, w wersji przedłożonej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Koneck w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania  

pn. „Utwardzenie ciągu pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 2608C Konradowo – Siniarzewo w 

miejscowości Koneck na długości 190 mb (285 m
2
)”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 28 kwietnia 2015r. znak: RI.031.2.2015 wraz 

z projektem umowy z Gminą Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Utwardzenie ciągu pieszego  

w pasie drogi powiatowej Nr 2608C Konradowo – Siniarzewo w miejscowości Koneck na długości 

190 mb (285 m
2
)”, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 0+150 do 0+750”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt umowy z Gminą Raciążek  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu 

na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 

0+150 do 0+750”. 

Gmina Raciążek deklaruje partycypację w kosztach realizacji przedmiotowego zadania  

w wysokości 20.000zł. Zapisy umowy, które zaproponowaliśmy zostały przez Wójta Gminy 

Raciążek zaakceptowane. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminą Raciążek w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 0+150 

do 0+750”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 0+150 do 0+750”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 29 kwietnia 2015r. znak: RI.031.2.2015 wraz 

z projektem umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 2610 C Turzno – Seroczki od km 0+150 do 0+750”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu, informuje, że w dniu 31 marca 2015r. odbyła 

posiedzenie w siedzibie Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.,  

na którym zapoznała się z działalnością spółki. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 31 maja 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

31 maja 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 31 maja 2015r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 12 marca br., w związku  

z organizacją Obchodów 110-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim, postanowił  ufundować   nagrody, puchary za kwotę 500zł. Proponuję zwiększyć do 

kwoty 600zł środki na upominki dla OSP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, postanowił zwiększyć kwotę przeznaczoną na ufundowanie  upominków,  

w związku z organizacją Obchodów 110-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim do 600zł 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:30. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


